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Írásbeli kérdés

„Miért nem vonták be a helyi önkormányzatokat a Nagyoroszi laktanyát érintő
döntésekbe?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Juhász
Ferenchez a Honvédelmi Minisztériumot vezető miniszterhez . A kérdésre a választ írásban
kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Többszöri kérdésem ellenére a mai napig sem kaptam kielégítő választ a Nagyorosz laktanya
bezárásával kapcsolatban. Már 16 önkormányzatot képviselő polgármester fejezte ki nem
tetszését a döntéssel kapcsolatban . Sajnálattal vették tudomásul, hogy a döntések
előkészítésébe nem vonták be őket . Tisztában vannak azzal, hogy a döntés településeiket
sújtja leginkább . Nem kaptak választ arra, mi lesz azokkal a ma még állományban lévő
katonákkal, akik nem tudják vállalni az áthelyezés következményeit és megszűnik
munkahelyük. Nem kaptak választ arra sem, a döntés milyen hatással lesz a települések
oktatási, nevelési, kulturális, közművelődési, közbiztonsági problémáira . A katonák
családtagjai, akik a helyi iskolákban tanulnak, tanítanak, vagy más intézményekben
dolgoznak, munkahelyüket veszíthetik el az áthelyezések következtében . Ezekről a várható
hatásokról a minisztérium a mai napig nem tájékoztatta az érintett önkormányzatokat, nem
egyeztetett a térség megválasztott vezetőivel, miközben az önkormányzatok nyakába varja a
döntésből adódó gondokat . Kapcsolódva a korábbi kérdéseimhez kérdezem Miniszter Urat,
továbbra is fenn tartja-e korábbi döntését a Nagyoroszi laktanya bezárásával kapcsolatban?
Miniszter úr nem tart-e attól, hogy ez a döntés csökkenti a Magyar Honvédség presztízsét? A
laktanya megszüntetése, majd valahol egy új struktúra létrehozása nem jelent-e nagyobb
költséget, mint a mostani megtartása, nem beszélve a várható szociális és helyi problémákról .
Ez lenne egy életpálya modell Miniszter úr szerint?

Ezért kérdezem Miniszter Urat, Miért nem vonták be a helyi önkormányzatokat a
Nagyoroszi laktanyát érintő döntésekbe?
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